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Sitno, 22 maja 2014 roku 
 

ST.0002.VI.48.2014 
 

 

Protokół Nr XLVIII/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 22 maja 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu za 2013 rok, 

- w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sitno za 2013 rok, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2014-2021, 

- w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

- w sprawie zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie remontu 

chodnika przy drodze powiatowej nr 3246L w Jarosławcu, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie remontu 

chodnika przy drodze powiatowej nr 3286L w Czołkach. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Antoni Gazda 

3. Juszczak Andrzej 

4. Kozak Leszek 

5. Mazurek Janusz 

6. Niedźwiedź Zygmunt 

7. Ostapińska Dorota 

8. Palikot Piotr 

9. Pawlicha Bogdan 

10. Stefańczuk Zbigniew 

11. Tarkot Alina 

12. Tukiendorf Edward 
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Radni nieobecni: 
1. Borowiec Andrzej 

2. Mazurek Jerzy 

3. Szajnoga Marek 

 

Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XLVIII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Wójta Gminy 

Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor, oraz Panią 

Agnieszkę Grzesiuk Dyrektor CKzB w Sitnie. Obrady rozpoczęły się o godz. 

12
00

 i trwały do godz. 14
10

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

    Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, czy są do 

niego uwagi. 

Pan Sekretarz poprosił o dodanie do programu sesji uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. Uchwałą ta będzie miała nr 

XLVIII/265/2014.  

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem programu sesji, z tymi proponowanymi zmianami, które zostały tutaj 

zgłoszone przez Pana Sekretarza.  

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad jednogłośnie  

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 11 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Antoni Gazda, Janusz Mazurek, Zygmunt 

Niedźwiedź,  
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Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 
 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 11 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XLVIII/257/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 22 maja 2014r.  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu za 2013 rok. 

 

W związku z tym, iż w dniu 27.03. 2014 roku na Sesji Rady Gminy Radni 

otrzymali zarządzenie Wójta nr 8/2014 z 27 marca br. z załącznikami 

stanowiącymi sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2013, jak również 

24.04. 2014 roku wraz z materiałami na Sesję Radni Gminy otrzymali Uchwałę 

Nr RIO-Z-I-0034/36/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie z dnia 15 kwietnia 2014 roku, która dotyczy 

pozytywnego zaopiniowania rocznego sprawozdania Wójta Gminy Sitno 

z wykonania budżetu gminy za rok 2013 Pan Przewodniczący Rady poprosił 

o zabranie głosu przez Komisję Rewizyjną. 

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Juszczak odczytał 

Uchwałę nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej z dnia 12 maja 2014 r. w sprawie opinii 

o wykonaniu budżetu i wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Sitno z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 

Kolejno Pan Juszczak odczytał Protokół Komisji Rewizyjnej z dnia 12 

maja 2014 r. 

Kopia Uchwały Komisji Rewizyjnej i Protokołu Komisji stanowi załącznik 

do materiałów z sesji Rady Gminy.  

Dalej Pan Juszczak odczytał Uchwałę Nr RIO-Z-I-0035/36/2014 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 13 maja 

2014 r. w sprawie zaopiniowania wniosku absolutoryjnego.  

Następnie Pan Juszczak wystąpił z wnioskiem do Rady Gminy o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy. 

Ponadto Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu jednostki samorządu terytorialnego za 2013 rok oraz ze sprawozdaniem 

finansowym za 2013 rok, jak również z informacją o stanie mienia jst.   

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do odczytanych 

dokumentów przez Pana Juszczaka. 
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Pan Gazda zapytał,: „co wchodzi w mienie Gminne?” 

Pan Wójt odpowiedział, że praktycznie wszystko to, co gminne( szkoły, 

drogi, grunty, pasy drogowe, budynki gospodarcze, itp.) 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XLVIII/258/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 22 maja 2014r.  

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sitno za 2013 rok. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś jeszcze pytania do uchwały. 

Pan Wójt wyjaśnił, że jeżeli jest taka potrzeba to może przedstawić 

informację dodatkową z wykonania budżetu. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Pan Wójt sprawozdania z wykonania 

budżetu przedstawia na bieżąco na każdej sesji, a szczegółowe zawarte jest w 

Zarządzeniu Wójta nr 8/2014 wraz z materiałami, które otrzymali Radni na 

poprzedniej sesji.  

Państwo Radni podzielili zdanie Pana Przewodniczącego, iż Pan Wójt na 

każdej sesji przedkłada informacje z wykonania budżetu, a w związku z tym nie 

widzą potrzeby ponownego go przedstawiania, ponieważ materiały do 

udzielenia absolutorium Wójtowi przedstawił Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej z racji uchwalania poprzedniej uchwały. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała Nr XLVIII/259/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 22 maja 2014r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie, jak również następstwa tej 

uchwały, czyli uchwały dot. zaciągnięcia pożyczek i kredytów. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo z Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Kolonii Sitno w sprawie zmiany przeznaczenia środków w budżecie 

z funduszu sołeckiego, które to były przeznaczone na remont samochodu oraz 

remont elewacji budynku OSP, jak również remont chodnika i przeznaczenie 

tych środków na zakup używanego średniego wozu bojowego dla jednostki 

OSP. 

Dalej Pan Przewodniczący stwierdził, że nie jest pewien, czy Rada może 

przenieść środki bez zgody mieszkańców, ponieważ przeznaczenie funduszu 

sołeckiego było ustalane z mieszkańcami na zebraniu wiejskim.  

Pan Sekretarz powiedział, aby 8tys. zł, które były przewidziane na remont 

elewacji budynku pozostało, natomiast pozostałą kwotę przenieść.  
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Pan Przewodniczący powiedział, żeby to było prawnie rozwiązane, 

powinna być lista mieszkańców, żeby oni wyrazili zgodę na to. 

Pani Skarbnik poinformowała, że te zmiany odnośnie przeniesienia tej 

kwoty dla OSP w Kolonii Sitno zostały już ujęte w omawianej uchwale 

budżetowej. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała Nr XLVIII/260/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 22 maja 2014r.  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2014-2021. 

 

Pani Skarbnik omówiła, zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała ta jest konsekwencją 

poprzedniej uchwały budżetowej. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

5) Uchwała Nr XLVIII/261/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 22 maja 2014r.  

w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że kredyt przeznaczony jest na bieżące inwestycje: w 

Cześnikach, w Kornelówce, w Czołkach, a także na dogi itp. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że trzeba będzie szukać własnych środków 

około 0,5 mln zł w przyszłości. 

Pan Sekretarz dodał, ż nie możemy wziąć kredytów na bieżące wydatki 

możemy tylko na wydatki majątkowe. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że w chwili obecnej na wszystkie nasze 

drogi opracowujemy mapy do celów projektowych i robimy tzw. przebudowę 

dróg, wymaga to zgłoszenia do Starostwa, jednak dzięki temu traktowane jest to, 

jako wydatki majątkowe i inwestycyjne. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

6) Uchwała Nr XLVIII/262/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 22 maja 2014r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 
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Zmiany w miejscowym planie omówił Pan Sekretarz Gminy. 

 

W międzyczasie na obrady Sesji Rady Gminy dołączył jeszcze jeden 

członek Rady, a w związku z tym w dalszej części sesji w głosowaniu brało 

udział 12 Radnych. 

  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

7) Uchwała Nr XLVIII/263/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 22 maja 2014r.  

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na 

wykonanie remontu chodnika przy drodze powiatowej nr 3246L 

w Jarosławcu. 

 

Pan Wójt objaśnił uchwałę. 

Pan Pawlicha zapytał, przy jakim będzie to udziale ze strony Gminy. 

Pan Wójt odpowiedział, że co najmniej 2/3. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

    

 

8) Uchwała Nr XLVIII/264/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 22 maja 2014r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na 

wykonanie remontu chodnika przy drodze powiatowej nr 3286L 

w Czołkach. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że ta uchwał dotyczy podobnej treści, 

dlatego też nie ma sensu jej ponownie omawiać. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

9) Uchwała Nr XLVIII/265/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 22 maja 2014r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno 

 

Uchwałę omówił Pan Sekretarz Gminy informując, iż właścicielowi chodzi 

o zmianę przeznaczenia działki na działkę z możliwością zabudowy zagrodowej. 
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Remonty gospodarcze ( remonty dróg, chodników, koszenie boisk 

gminnych i rowów); 

2. Sprawy inwestycyjne ( Cześniki muzeum); 

3. Solarów; 

4. Sprawy kulturalne (Orkiestra Dęta w Sitnie -zajęła pierwsze miejsce 

w Tygodniku Zamojskim, chór Wiarus-zajął drugie miejsce na XIV 

ogólnopolskim festiwalu pieśni i piosenki patriotycznej i ludowej, 

uroczystość 65-lecia Biblioteki Publicznej w Sitnie); 

5. Zakończono badania w zakresie poszukiwania gazu;  

6. 90 –lecie funkcjonowania Ośrodka Doradczego w Sitnie ( 8 czerwca br. – 

wiąże się to z utworzeniem Ludowej rolniczej szkoły żeńskiej przez Panią 

Popławską. W związku z tym faktem Pan Wójt powiedział, że planujemy 

wznowić książkę na temat Sitna wydaną przez Panią Popławską 

(kilkadziesiąt egzemplarzy); 

7. Wybory do Europarlamentu Europejskiego; 

8. Szczepienia dziewczynek ( przeciwko rakowi szyjki macicy); 

  

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt został zrealizowany wraz ze sprawami różnymi. 

 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Palikot zaproponował, aby ksiądz w Cześnikach ogłosił, że zmieniły 

się granice obwodów do głosowania. Chodzi tutaj o poinformowanie, iż Karp 

i Boży Dar przynależy teraz do obwodu w Cześnikach. 
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Pan Wójt odpowiedział, że przedzwonimy do księdza z prośbą 

o poinformowanie mieszkańców o tym fakcie. 

Pan Pawlicha powiedział, że należałoby już wykosić pobocza przy 

drogach gminnych, a także trzeba dziury połatać na drogach. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że będą pobocza koszone. 

Pan Pawlicha zapytał, kiedy będą łatane drogi. 

Pan Wójt odpowiedział, że chcemy, aby pierwsze przetargi poszły do 

końca czerwca. 

Pan Pawlicha zapytał, kiedy Powiat będzie robił drogi. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest pismo ze Starostwa, iż remonty cząstkowe 

na nawierzchniach dróg powiatowych rozpoczną się po 10 maja przy 

sprzyjających warunkach pogodowych a ich termin realizacji do 15 października 

br. Pismo w/w stanowi załącznik do materiałów z sesji. 

 

Pan Biłant poprosił o wyrównanie dróg na osiedlu w Jarosławcu tam 

gdzie są dziury powstałe po opadach. 

Pan Sekretarz powiedział, że trzeba sprawdzić niektóre studzienki 

kanalizacyjne na osiedlu, ponieważ jest podejrzenie, że są nieszczelności, co 

może być też powodem powstawania dziur. Dzisiaj był wykonawca, z którym 

ustalono, że trzeba będzie odkopać wokół studzienek, przy których jest 

podejrzenie nieszczelności i to sprawdzić.  

Pan Kozak powiedział, że zapadł się chodnik przed Michałkiem 

w miejscu, gdzie kiedyś była studnia i jest tam niebezpiecznie.  

Pan Gazda poprosił o poprawienie dwóch dróg: między Kolonią Sitno, 

a Janówką tam, gdzie Pan Ostrowski - na granicy i następna droga to wjazd do 

lasu tzw. „piszczowa droga”. Na jedną i drugą drogę trzeba nawieźć kamienia. 

Pan Sekretarz powiedział, że dzisiaj pracuje tam równiarka i zobaczymy, 

co zrobi. 

Pan Gazda powiedział, że równiarka nic nie zrobi – tam trzeba nawieźć 

kamienia. 

Pan Stefańczuk poprosił o poprawienie jeszcze drogi koło niego, 

ponieważ po deszczach żużel wypłukało, dlatego też tam trzeba by nawieść 

kamienia. 

Pan Gazda powiedział, że trzeba jeszcze zrobić drogę koło Pana Ciska – 

na końcu tej drogi. 

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr XLVII/2014 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  
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z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu 

jawnym przy 11 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


